



COMMUNIQUÉ

Marxist-Leninist Party of Canada to Field 50 Candidates in 2019 Federal Election

September 11, 2019 10:00 am – The Marxist-Leninist Party of Canada (MLPC), the name under which the Communist Party of Canada (Marxist-Leninist) is registered with Elections Canada, is fielding 50 candidates in the 2019 Federal Election. The 25 women and 25 men, working people from various sectors of the economy, will represent the MLPC in Quebec, Ontario, Alberta and British Columbia.

During the elections, the MLPC will continue its work of organizing Canadians for democratic renewal, a new direction for the economy and to establish an anti-war government. Under the banner of “Empower Yourself Now!” the MLPC candidates will speak in their own name about conditions of work and life, and call on the electorate to do the same. They will discuss solutions with Canadians to the problems people face and elaborate the MLPC platform to Humanize the Natural and Social Environment.

National Leader Anna Di Carlo says, “The approach of the MLPC and its candidates is to create new political arrangements to replace those of the crisis-ridden party-dominated system. Instead of being passive observers to a show of electoral shenanigans, working people can create their own political organizations, enabling them to work out their own stands and speak in their own name. The approach is a practical rejection of an obsolete process that brings elites to power to ‘represent’ the people, speak in their name and rule over them.”

The list of MLPC candidates is attached.

Le Parti marxiste-léniniste du Canada présente 50 candidats à l’élection fédérale de 2019

11 septembre 2019 10 h – Le Parti marxiste-léniniste du Canada (PMLC), le nom sous lequel le Parti communiste du Canada (marxiste-léniniste) est enregistré auprès d’Élections Canada, présente 50 candidats à l’élection fédérale de 2019. Les 25 femmes et 25 hommes, qui travaillent dans divers secteurs de l’économie, représenteront le PMLC au Québec, en Ontario, en Alberta et en Colombie-Britannique.

Durant les élections, le PMLC poursuivra son travail consistant à organiser les Canadiens pour le renouveau démocratique, une nouvelle direction de l’économie et pour établir un gouvernement antiguerre. Sous la bannière « Investissez-vous de pouvoir maintenant ! », les candidats du PMLC parleront en leur propre nom des conditions de travail et de vie et inviteront les électeurs à faire de même. Ils discuteront avec les Canadiens des solutions aux problèmes auxquels le peuple est confronté et élaboreront la plateforme du PMLC d’humaniser l’environnement naturel et social.

La dirigeante nationale Anna Di Carlo dit : « L’approche du PMLC et de ses candidats consiste à créer de nouveaux arrangements politiques pour remplacer ceux du système dominé par les partis qui est rongé par la crise. Au lieu d’être des observateurs passifs des manigances électorales, les travailleurs peuvent créer leurs propres organisations politiques qui leur permettent d’établir leurs propres positions et de parler en leur propre nom. Cette approche est un rejet pratique d’un système dépassé qui porte des élites au pouvoir qui ‘représentent’ le peuple, parlent au nom du peuple et gouvernent au nom du peuple. »

Voici la liste des candidats du PMLC.

Marxist-Leninist Party of Canada Candidates

Candidats du Parti Marxiste-Léniniste du Canada

Alberta

- Calgary Confederation **Kevan Hunter**
- Calgary Nose Hill **Peggy Askin**
- Calgary Skyview **Daniel Blanchard**
- Edmonton Centre **Peggy Morton**
- Edmonton Griesbach **Mary Joyce**
- Edmonton Manning **André Vachon**
- Edmonton Strathcona **Dougal MacDonald**

Quebec

- Beauport--Limoilou **Claude Moreau**
- Bourassa **Françoise Roy**
- Châteauguay--Lacolle **Pierre Chénier**
- Gatineau **Pierre Soublière**
- Hochelaga **Christine Dandenault**
- Honoré--Mercier **Yves Le Seigle**
- Hull--Aylmer **Alexandre Deschênes**
- La Pointe-de-l'Île **Geneviève Royer**
- La Prairie **Normand Chouinard**
- La Salle--Émard--Verdun **Eileen Studd**
- Laurier--Sainte-Marie **Serge Lachapelle**
- Mount Royal **Diane Johnston**
- Notre-Dame-de-Grâce--Westmount . **Rachel Hoffman**
- Pontiac **Louis Lang**
- Rosemont--La Petite-Patrie **Gisèle Desrochers**
- Saint-Laurent **Ginette Boutet**
- Saint-Léonard--Saint-Michel **Garnet Colly**
- Ville-Marie--Le-Sud-Ouest--Île-des-Soeurs
..... **Linda Sullivan**

British Columbia

- Burnaby South **Brian Sproule**
- Chilliwack--Hope **Dorothy-Jean O'Donnell**
- Courtenay--Alberni **Barbara Biley**
- Mission--Matsqui--Fraser Canyon ... **Elaine Wismer**
- New Westminster--Burnaby **Joseph Theriault**
- North Island--Powell River **Carla Neal**
- Port Moody--Coquitlam **Roland Verrier**
- Vancouver East **Anne Jamieson**
- Vancouver Kingsway **Donna Petersen**

Ontario

- Brampton Centre **David Gershuny**
- Brampton South **Dagmar Sullivan**
- Cambridge **Manuel Couto**
- Etobicoke--Lakeshore **Janice Murray**
- Humber River--Black Creek **Christine Nugent**
- Kitchener South--Hespeler **Elaine Baetz**
- Mississauga East--Cooksville **Anna Di Carlo**
- Mississauga--Malton **Frank Chilelli**
- Niagara Centre **Robert Walker**
- Ottawa--Vanier **Christian Legeais**
- Ottawa West--Nepean **Nick Lin**
- Parkdale--High Park **Lorne Gershuny**
- Toronto Centre **Philip Fernandez**
- University--Rosedale **Steve Rutchinski**
- Windsor--Tecumseh **Laura Chesnik**
- Windsor West **Margaret Villamizar**